
Til DKF- hjemmeside 

 

Referat af Køresportsudvalgsmøde lørdag den 4. januar 2025  

 

Deltagere: Arnild Arp-Hansen, Susanne Bommelund(referent), Anette Kristiansen og Louise Kaiholm og 2 

suppleanter Udo Buchwald og Alis Jensen. Afbud: Josefine Frost 

 

• Forretningsorden gennemgås og opdateres – se vedhæftede bilag. Lægges på DKF-hjemmeside. 

• Vi har fået 2 suppleanter til Køreudvalget ved HB-mødet den 24.11.24, Udo Buchwald og Alis Jensen. 

Suppleanterne beskriver at de bl.a. vil arbejde for at stører åbenhed mellem KU og kuskene.  

• Gennemgang og drøftelse af Årshjul for Køresportsudvalget. Se vedhæftede dokument. Lægges på 

DKF-hjemmeside.  

• Dommermøde: Skal foregå i marts i Jylland eller på Fyn, men det kræver en 40 x 80 m grusbane, da vi 

skal have alle de nye dressurprogrammer kørt. 

• DM og DKF-mesterskaberne 2026: Udo foreslår at der laves resultatlister fra sidste DM over alle kuske. 

Disse skal offentliggøres på DKF hjemmeside således alle kuske kan se hvor de ligger henne på KU’s 

prioriteringsliste ift. udvælgelse af deltagere til mesterskaber.  

• Kvalifikationsliste til DM & DKF-mesterskaberne 2026. Resultater fra Mesterskabet 2024 er første 

kvalifikationsstævne, landsstævner 2025 og 2026 (markeres separat for hvert stævne), internationale 

stævner 2025 og 2026 (markeres ved et kryds under Int. Stævner 2025 og Int. Stævner 2026).  

• Championatslister 2025 for seniorer og ungdomskuske, Landsstævner i 2025 samt internationale 

stævner afholdt i Danmark i 2025. Fremadrettet vil der være en opdelingen for ungdomskuskene således 

der er en vinder i hver gruppe, Children, Junior og U25. 

• Stormøde vedr. hestevelfærd. KU foreslår, at der på stormødet er dialog i grupper, et panel hvor 

deltagerne kan stille spørgsmål til, samt at der er et fagligt oplæg. 

• Udo er Chef d’equipe ved VM- 2spand hest og Henning Clausen for VM-pony. 

• Para sport – kørsel: Susanne orienterer om regler for dispensation i Danmark og klassificering af kuske 

med fysiske handicaps – Se det Danske tillæg. 

• Alis viderebringer et ønske fra MKS om at KU vidensdeler mere bl.a. ift. stævneafholdelse. Arnild gør 

opmærksom på at der ligger rigtig meget information på DKF-hjemmeside. Det drøftes, om det kan 

være en ide at afholde et møde med køreselskaberne ift. emner, de ønsker drøftet. Susanne foreslår at 

der oprettes et nyt udvalg som kun tager sig af Klubberne/Selskaberne, idet KU ikke har dette 

ansvarsområde – se Forretningsorden. 

• Alis vælger slutteligt at trække sig som suppleant i KU, da hun ikke kan sige ja til Køresportsudvalgets 

interne samarbejdsaftalen. Alis vil på anden vis gerne arbejde frem i mod at få oprettet et Udvalg 

målrettet bredden. 

• Det besluttes at Køreudvalget fremadrettet hedder: Køresportsudvalget. 

 

 

 


